
此为证书 CNO1/52962. 00 译本 

下述组织 

昆山扬皓光电有限公司 
昆山诩腾技术服务有限公司 
统一社会信用代码：91320583774695264Y 
注册地址：江苏省昆山综合保税区第三大道 20号 
经营地址：中国江苏省昆山市综合保税区第三大道 20号 

的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

ISO 9001:2015 

所涉及的活动范围覆盖 

扬皓 

液晶显示器、数位显示器、投影机的制造 

印刷线路板的组装 

投影机用电源的制造 

电脑一体机的制造 

翔腾 

提供印刷线路板的维修服务 

该证书的有效期自 2022年 08月 22日至 2025年 08月 211=！并须经过符合要求的监 
督审核保持有效 
版本号 16．初始注册日期 2001年 08月 22日． 
在此范围内出具了多张证书，主证书编号为 cNo1/52962. 00 
在其它场所实施的认证活动在后续页而上列出 

签署 

SGS United Kingdom Ltd 

Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t +44 (0)151 350-6666 - www. sgs. corn 
本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 www. cnca. gov. cn 上六询 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印，视同副
本．本文件根据 Terms and Conditions I SGS 中认证服务通用条欲的要求颁发．提
请注意其中已包含的贵任范围、赔偿和司法管轴事项．本文件受 SGS版权保护，任何
未经授权的对此文件的内容成外观的变更、伪选或篡改皆属非法． 
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此为证书 CN01/52962. 00 译本，续 

昆山扬皓光电有限公司 

昆山栩腾技术服务有限公司 
Iso 9001:2015 

版本号 16 

场所 

昆山扬皓光电有限公司 
统一社会信用代码：91320583774695264Y 
注册地址：江苏省昆山综合保税区第三大道 20号 
经营地址：中国江苏省昆山市综合保税区第三大道 20号 
液晶显示器、数位显示器、投影机的制造 
印刷线路板的组装 
投影机用电源的制造 

电脑一体机的制造 

昆山翔腾技术服务有限公司 
统一社会信用代码：91320583750504929)4 
注册地址：江苏省昆山综合保税区第三大道 20号 
经营地址：中国江苏省昆山市综合保税区第三大道 20号 
提供印刷线路板的维修服务 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印，视同副
本．本文件根据 Terms and Conditions I SGS 中认证服务通用条款的要求颁发．提
请注意其中已包含的贵任范围、赔偿和司法管轴事项．本文件受SGS版权保护，任何
未经授权的对此文件的内容或外观的变更、伪造或篡改皆属非法． 
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此为证书 CN01/52962. 01 译本 

昆山扬皓光电有限公司 

统一社会信用代码：913205837746952641 
注册地址：江苏省昆山综合保税区第三大道20号 
经营地址：中国江苏省昆山市综合保税区第三大道20号 

依据主证书 CN01/52962. 00 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要
求 

Iso 9001:2015 

所涉及的活动范围覆盖 

液晶显示器、数位显示器、投影机的制造 
印刷线路板的组装 
投影机用电源的制造 
电脑一体机的制造 

该证书的有效期自 2022年08月22日 至 2025年08月21日 并须经过符合要求的监督审核保 
持有效 
版本号 16. 
此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

签署 

SGS United Kingdom Ltd 

Ros铆re、即乡ness~ Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 

t +'q W)黑 3bU-bbb:r二：ww sgs. cornr ilk 只 ..k.-k- ,, .'.i- 
’护‘二J~N 口口亡J、’刁J 1.L‘绷力、V\. ILL 八’jJ1LL 百曰 J王义三声魂比；曰 1J 19 5OWWw.cnca.gov. cn工宜飞拜J 

.05 

木文件延直实的电子版证书，仅供客户川于其商业J贾！途．客户可自行打印．视同副本． 
本文件根据丁eras and Conditions!scs 中认证服务通川条款的要求颁发．提请注意共
中己包含的责任范田、赔偿和司法竹辖事项．本文件受scs版权保护，任何未经授权的对
此文件的内容或外观的变更、伪造或篡改皆属非法． 
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此为证书 CNO1/52962. 02 译本 

昆山诩腾技术服务有限公司 

统一社会信用代码：91320583750504929M 
注册地址：江苏省昆山综合保税区第三大道20号 
经营地址：中国江苏省昆山市综合保税区第三大道20号 

依据主证书 CN01/52962. 00 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要
求 

Iso 9001:2015 

所涉及的活动范围覆盖 

提供印刷线路板的维修服务 

该证书的有效期自 2022年08月22日至 2025年08月21日并须经过符合要求的监督审核保 
持有效 
版本号 16. 
此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

签署 

SGS United Kingdom Ltd 

Ros缈re、即siness Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t 1'H U) 11 .5bU-bbbb -

皿 
www. sgs. corn

Ii5 I rI xii- a 八合十‘ I- 
尹’一’口4~'J'fl .I2,% ’月 4 1_L_ t己翻 5t V'% IlL W、’ 'J I址巨吕枉义夕佬’z；曰 ii I"'owww・ cnca.gov. en工直飞刊 

娜 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途，客户可自行打印．视同剐本． 
本文件报据Terms and Conditions!sGs 中认ill:服务通用条款的要求颁发．提济注愈其
中己包含的责任范围、赔偿和司法管招事项．本文件受SOS版权保护，任何未经授权的对
此文件的内容或外观的变更、伪造或慕改皆属非法． 
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Certificate CNO1/52962.00 

The management system of 

Coretronic Projection (Kunshan) Corporation 
Coretronic Technology Service (Kunshan) Co., Ltd. 

Unified Sod' Credit Code: 91320583774695264Y 
日“siness Registration Address: No. 20, 例Aye, Kunshan Free Trade Zone, Kunshan, Jiangsu Province 
日usiness Operation Address: No. 20, 例Ave. Kunshan Free下rade Zone, Kunshan0尔 Jiangsu Province, 
RR,China 

has been assessed and certified as meeting the requirements of 

ISO 9001 :2015 

For the following activities 

Coretronic P闷ection 
Manufacture of liquid crystal display (LCD) monitors, digital displays and projectors 
Manufacture of冈nted circuit board assemblies (PCBA) 
Manufacture of power sup口ies for projectors 
M匀niifictiir户 rf All In门n户 p户0 

Coretronic Technology Service 
尸rovision repair services of p门nted circuft board assemblies (PC日句 

This ceriificate is valid from  22 A
ugust 2022  until 21 A

ugust 2025  and  remans v目id  suLect to satisfactory
survllance audits. 
Issue 16. Certified since 22August 2001. 
Multi口e certificates have been issued for this scope, the man certificate is numbered CN01/52962加 
Ce而曰activities 阳而rmed by addition目 sites are listed on subsequent pages 

Authonsed勿 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore日usiness 户ark,日esmere 户《xt Cheshire, CH65 3E从 UK 
t444（伪151 350-66阶 ・ 叭 w.sgs.com  
The certification information can比verified on the web site of Certification and Accreditation Administration 
'the People's Republic盯China蝴 '.cnca.aov.cn 

娜 

This doaiment is an authentic ele方onic ocrtiticute 妙 0ent business purposes use only. Printed 
version. 01 ie electronic osrhticate are permitted and will be considered asa cupy. This document is 
issuea oy me l创ompany sublect to SGS General Condmons otonrlitication services available on Terms 
and (onditor引SGS. Attention is drawn 协 the limitation of liability, indemnifi《习tion and iunsdicbonal 
clauses conta咧 ttterein. This document is仰ymight protected and any unauthorized alteration, forpery 
0「万”srncuon OT me xn1ent or appearani龙 01巾is document us unlaw划 
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Certificate CNO1/52962.00, continued 
Coretronic Projection (Kunshan) Corporation 
Coretronic Technology Service (Kunshan) Co., Ltd. 

ISO 9001 :2015 

Issue 拍 

Sites 

CCoretronic Projection (Kunshan) Corporath 
UUnified Social Credit Code: 9132O5R.7745.c2i 
BBusiness Registration Address: No. 20, 3AAve, Kunshan Free Trade Zone Kiinh:ni .ilinn 
pProvinc 
BBusiness Operation Address: No. 20,r 3rd Ave. Kunshan Free Trade Zone Kiinshnl尔 
JiJiangsu Province, P.R. Chir 
MManufacture of liquid crystali d剑play (LCD) monitors.i diaital d口nlv日n nt1闷eC10rs 

Manufacturef冈nnted circuit board assemblies (PCBi 
Manufacture of power supplies for Droiedoc 
Manufacture of All In One PC 

Coretronic Technology Service (Kunshan) Co., Ltd 
Unified Social Credit Code: 91320583750504929M 
Business Registration Address: No. 20, 3心 Aye, Kunshan Free Trade Zone, Kunshan, Jiangsu 
province 
胜m,ess9peration Ad吵ss: No. 20, 3rdAve, Kunshan Free Trade Zone, Kunshan City, 
Jiangsu Province, P.R. China 
Provision repair services of panted drcu比 board assemblies (PCBA) 

氢（刁 4 
uKAs 

MA”八‘〔M〔”T 
'ys了￡M5 

This document is an authenc electronic certikate for Chenr business purposes use only. Printed 

vero谬 electronic cerflbcate are pern,rtted and will be considered as a cepy. This document isissued bylle company subject to SGS General Condillons of cerbllcon serces avMable on Tecms 即a t.on0i5ons!S(S.Attenbon is drawn to the lfrnitation of liabiit indemni而口tion and iurisdictonal 
三，:：长竺！竺件竺少erwn. This document is叨ynght protected and any unauthorized aerabon, kwgery 
vi ,a,加IutauuII vu vie 以 xiwntor appearanceoi川is aocument is untewlul 
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Certificate CNO1/52962.O1 

Coretronic Projection 
(Kunshan) Corporation 
Unified Sodal Credit Code: 91320583774695264Y 
Business R印isU'ation Address: No. 20, 测Aye, Kunshan Free Trade Zone, Kunshan, Jiangsu Province 
旦usiness Operation Address: No. 20, 3rd Aye, Kunshan Free Trade Zone, Kunshan City, Jiangsu Province, 
p0 户hin0 

Has been asse缪吵叫旦rthe management system of the certified organisation defined in the 
main ceruricate UNUi/O之”bLUU as meeting me requirements of 

ISO 9001:2015 

For the 他 lowing activities 

Manufacture of liquid crystal display (LCD) monitors, d心itald喇ays and p咧edors 
Manufacture of printed circuit board assemblies (PCBA) 
Manufacture of power supplies for projectors 
ManufactureJAll In One PCs 

This certificate is valid from 22 August 2022 until 21 August 2025 and remains valid su切ect to satisfactory 
surv酬ance au'ts. 
Issue 16 
The validi扮 of this certificate depends on the valid心仗 the main certificate. 

Authotis曰勿 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park,日esmere Port Cheshire, CH65 3EN, UK 
t#44（仍 151 350-6666-www.sgs.com  
The certification information can比 vertfled on the web site可Certification and Accreditation Administration 
拼 the Peo口e's Republic of Chinaw wcncaaov.cn 

筋 

This do叫ment is an authentic electronic 侧 titcate粉 client' business purposes use only. Printed 
versi吧oiuie, ectronic csirtib习协 ae permitted and will be considered as a copy. This document is 
issueo Dy me uompany sunject 协石“石‘角neral‘力ndillons of certetcatiort services available on Terms 
即dConditionsl冬笋・ Attention is drawn to the l耐tabon of kabllft indemnification and jurisdictional 
aause苍（沉钾1口呷，meres. I flis aocument is copyright protected and any unauthorized alteration, *xgery 
or iaisiiicauon or me cement or appearance of 5115 document is unlawful 
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Certificate CNO1/52962.02 

Coretronic Technology 
Service (Kunshan) Co., Ltd 
Unified Soci目 Credit Code: 91320583750504929M 
Business Registration Address: No. 20, 测Ave. Kunshan Free Trade Zone, Kunshan, Jiangsu Province 
Business Operation Address: No. 20, 3rd Aye, Kunshan Free Trade Zone, Kunshan C嘛 Jiangsu Province, 
P.R. China 

Has been assessed under the management system of the certified o旧anisation defined in the 
main certificate CNO1/52962.00 as meeting the requirements of 

ISO 9001 :2015 

For the following activities 

Provision repair services of pnnted ctrcuft board assemblies (PCBA) 

处certificate is, valid from 22 August 2022 until 21 August 2025 and remains vaiid subiect to satisfatory 
surveiiiance audi仿． 

Issue 16. 
The velidi扮 of this certificate depends on the vaiid即of the main certificate 

Authonsed by 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Pak, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t+44 (0)151 350-6666 -叭阴 w.sgs.com  
下he certification information can比verified o门 the web site of Certification and Accreditation Administration 
of the Peo口es Republic of China www.cnca.gov.cn  

This doa钾ent is an authentic electronic certi&ate 妙dent tt。sness purpeses use onW Printed 
veraon or me electronic certthcate are permitted and will be considered asa copy.  This document is
issued by the Company ubect to SGS General Conditions of certiicabon serwces available on T&ms
and Conditions  I SGS.  Attention is drawn to the limitation of 1sablit indemnifition and  jurisdictional
clauses contained therain.  This document is copyright protected and  any unauthorized aiteration, kirgery
or falsitication of the content or appearance of this document is unlawful. 
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